
Proboha, co se deje??? Žeby plyn? Z
největšího nepřítele je nejednou největší
kamarád – slovenský ministr zahraničí
Korčok totálně změnil rétoriku: “CÍTÍM
POZITIVNÍ EMOCI VELKÉ ČÁSTI NAŠICH
OBČANŮ VŮČI RUSKÉMU NÁRODU”
- CZ24 News | 13. října 2021

SLOVENSKO: Ministr zahraničních věcí a evropských záležitostí SR Ivan Korčok u příležitosti 100.
výročí narození Alexandra Dubčeka navštívil v úterý ruské město Nižnij Novgorod, kde Dubček prožil
část svého mládí. Odhalil tam pamětní desku a zasadil památný dub. TASR o tom informoval
komunikační odbor ministerstva.

Šéf slovenské diplomacie odhalil pamětní desku a zasadil památný dub spolu s vicegubernátorem
Nižněgorodské oblasti Andrejem Gregorievičem Sanosianem, předsedou zákonodárného
shromáždění oblasti Nižnij Novgorod Jevgenijem Borisovičem Lulinem, předsedou Skupiny Rady
federace pro spolupráci s Národní radou SR Vjačeslavem Stěpanovičem Timčenkem, předsedou
zahraničního výboru Národní rady SR Mariánem Kérym a synem Alexandra Dubčeka Pavlem
Dubčekem.

„Díky Alexandrovi Dubčekovi se naše veřejnost před více než 50 lety s nadějí dívala na jeho snahu
dát socialismu lidskou tvář. Jak se však v srpnu 1968 za dramatických okolností ukázalo, tehdejší
režim byl nereformovatelný, protože obíral lidi o to základní – jejich svobodu. O to větší byla
satisfakce pro Alexandra Dubčeka, kdy se mohl stát výraznou součástí procesu, který ukončil období
normalizace a v roce 1989 nám svobodu vrátil,“ uvedl ministr Korčok ve svém proslovu.

„Svou účastí na této pěkné akcí potvrzuji, že navzdory přetrvávajícím odlišným postojům mezi námi a
Ruskou federací v zásadních otázkách mezinárodní politiky cítím pozitivní emoci velké části našich
občanů vůči ruskému národu. Nevidím důvod tuto pozitivní emoci nevnímat, a to přesto, že jako
ministr zahraničí považuji za mou povinnost otevřeně s ruskou stranou hovořit o věcech, kde se
neshodujeme, protože na první místo kladu zájem Slovenské republiky. Takto otevřeně jsem o tom
mluvil dnes v Nižním Novgorodu, jakož i během mého nedávného rozhovoru se Sergejem Lavrovem,
ruským ministrem zahraničí. Jsem rád, že jsme spolu s ruskou stranou dokázali zorganizovat akci,
kterou jsme si i v Ruské federaci připomněli Alexandra Dubčeka a prostřednictvím této osobnosti i
tragické události naší historie,“ řekl Korčok.

Součástí delegace ministra byla početná delegace podnikatelů, která navázala kontakty se svými
partnery v Nižněgorodské oblasti. V Nižním Novgorodu působí i pobočka slovenské firmy Matador.

Na facebookovém profilu slovenského ministerstva zahraničí byly zveřejněny i fotografie z události.
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